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OR.RG. 0002.23.2014-2018 

PROTOKÓŁ  NR XXIII/2016 

z sesji Rady Gminy Zaniemyśl odbytej w dniu 9 września 2016r. 

w godz. od 16:00 do 16:34 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji w Zaniemyślu 

 

Na ogólną liczbę 15  radnych w sesji udział wzięło 13 radnych (nieobecna Radna Ewa Wiatr – 

Gawlak, Radny Przemysław Kaźmierczak).  

 

W sesji udział wzięli: Wójt Pan Krzysztof Urbas, zastępca Wójta Pan Bogdan Schwanke, Sekretarz 

Gminy Pani Bożena Jaszkiewicz, Skarbnik Gminy Pani Agnieszka Scheffler, Radca Prawny Pan 

Marek Grzelak, pracownicy Urzędu Gminy, pracownicy jednostek organizacyjnych, sołtysi, 

mieszkańcy gminy.  

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysów nr 2. 

 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Pani Alina Frąckowiak. 

 

Ad.2. Przewodnicząca powitała przybyłych na sesję radnych i gości. Następnie przedstawiła 

porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

4. Informacje Wójta Gminy. 

5. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego na przebudowę dróg powiatowych 

nr 3675P i 3737P w Czarnotkach, Gmina Zaniemyśl,  

 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

jak Państwo Radni zauważyli nie ma punktu – protokół z poprzedniej sesji, będzie on na następnej 

sesji, będą dwa protokoły do przegłosowania  

 

Ad. 3.  Stwierdzenie quorum Radnych 

na podstawie listy obecności i radnych obecnych na sali, stwierdzam, że w obradach uczestniczy                           

12 Radnych co stanowi liczbę wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał. Radny Leszek 

Hypki przybył na sesję o godzinie 16:05. W obradach uczestniczyło 13 Radnych. 

 

Ad.4.  Informacje Wójta Gminy 

 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo,  informacje, które dzisiaj przedstawię 

będą krótsze, minęły dwa tygodnie od ostatniej sesji, to co się w między czasie wydarzyło                            

w inwestycjach i w zakresie mienia komunalnego postaram się Państwu przedstawić, a rozpocznę od 
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Zakładu Gospodarki Komunalnej, który między ostatnią sesją a dniem dzisiejszym, a konkretnie to 

jest 1 września dokonano odbioru kolejnej inwestycji, budowa kanalizacji sanitarnej w Łęknie, 

konkretnie chodzi o Leśniczówkę, tam wykonano przepompownie ścieków, kolektory grawitacyjne 

długości 224 metrów bieżących, kolektory przyłączy grawitacyjnych i kolektor tłoczny długości 705 

metrów bieżących, wartość robót to kwota 144.411,00 zł. netto, brutto, oczywiście więcej, 177 tys. 

ponad, podaje netto ponieważ cały VAT  z tej inwestycji, który Zakład zapłaci będzie mógł w stu 

procentach odliczyć, ponadto chcę poinformować, że Zakład zakończył, wykonując sam to zadanie, 

układanie sieci wodociągowej w miejscowości Zwola, jest to przy ulicy Głównej, ulica Zawilcowa, 

całe to rozbudowujące się osiedle domków jednorodzinnych, całkowita długość tego wodociągu to 710 

metrów bieżących, cała sieć, na dzień dzisiejszy jest zachlorowana, nawet już na wnioski Zakład 

wykonuje przyłącza wodociągowe, wody w tej sieci nie ma, gdyż trzeba zrobić pod drogą powiatową, 

asfaltową przecisk żeby wciąć się w ten kolektor czy wodociąg przy ulicy Głównej, troszeczkę 

nastąpiło problemów, jest tam kurzawka dlatego trzeba będzie pod drogą najpierw rurę stalową o dużej 

średnicy włożyć i dopiero wówczas zostanie włożona rura wodociągowa i nastąpi przyłącze, ponadto 

jak zwykle Zakład Gospodarki Komunalnej usuwał awarie kanalizacji sanitarnej w różnych rejonach 

naszej Gminy, nie będę ich wymieniał, wykonał w między czasie cztery przyłącza wodociągowe i dwa 

przyłącza kanalizacji sanitarnej, jak zwykle wykonywał i wykonuje cały czas prace porządkowe na 

terenie naszej Gminy, jeżeli chodzi o inwestycje to chcę Państwa poinformować, że 31 sierpnia 

zakończył się odbiór końcowy budowy Hali widowiskowo-sportowej, obiekt żeśmy przejęli od 

Wykonawcy i w między czasie teraz trwają procedury dalsze związane z uzyskaniem pozwolenia na 

użytkowanie, 31 sierpnia Komenda Powiatowej Straży Pożarnej w Środzie nie zgłosiła sprzeciwu                 

w sprawie dopuszczenia  do użytkowania Hali widowisko-sportowej w Zaniemyślu, a dnia 1 września 

zakończyła się kontrola budowlana prowadzona przez Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego 

w Środzie Wielkopolskiej, jeżeli się zakończy, a więc wszystkie dokumenty związane z tym itd. mam 

nadzieję, że niebawem otrzymamy pozwolenie na użytkowanie tego obiektu, to jest już ostatni etap, 

tak to jest przy wszystkich inwestycjach, ogólnie dostępnych i można powiedzieć, że Hala będzie 

mogła być udostępniona do użytkowania, cóż jeszcze, może w sprawie Hali Państwu powiem, zresztą 

sesje będziemy mieli prawdopodobnie 26, kolejną, w poniedziałek, 26 września, ale też chcę Państwa 

poinformować, że otwarcie Hali takie mniej czy bardziej uroczyste będzie 28 września, w tej chwili 

trwają, po sesji ostatniej, uzupełniające zakupy sprzętu niezbędnego dla tych pracowników, biurka, 

mamy już urządzoną szatnię dla publiczności, po prostu takie drobiazgi, które są niezbędne żeby tym 

użytkownikom, którzy będą korzystali żeby służyły, to myślę, że w tej chwili wszystkie informacje               

z tym związane, po tym odbiorze 31 sierpnia Wykonawca wystawił ostatnią fakturę do zapłacenia, jest 

to kwota netto, Państwu powiem, 1.626.755,98 zł., myślę, że po zaksięgowaniu, w przyszłym tygodniu 

tą fakturę zapłacimy i wówczas po zapłacie, po dokonaniu przelewu będziemy mogli zwrócić się do 

Ministerstwa Sportu o pozostałą jeszcze nam kwotę 300 tys. zł., w ramach dofinansowania 1 mln. 800 

tys., którą to otrzymaliśmy z Ministerstwa Sportu, poprzez oczywiście Urząd Marszałkowski, kolejna 

zadanie inwestycyjne, jak Państwa informowałem na ostatniej sesji, a więc zakończono, odebrano 

inwestycje pod nazwą budowa oświetlenia w Łeknie, ul. Morelowa i ul. Wiśniowa, nie będę 

wymieniał jaki zakres, co tam ustawiono, kwota brutto, bo Vat-u nie możemy odliczyć,  to 54.120,00 

zł ., kolejne zadanie inwestycyjne, można powiedzieć, że prawie ostatnie w tegorocznym budżecie, 

które się rozpoczęło 1 września, tak jak Państwa informowałem, dopiero po całym sezonie letnim i po 

Dożynkach rozpoczęła się przebudowa ul. Plażowej w Zaniemyślu, na tym odcinku jest dwóch 

Wykonawców, jeden Wykonawca, który realizuje, można powiedzieć, sprawy energetyczne, a więc 

budowa oświetlenia ulicznego plus usunięcie kolizji energetycznej, która w tym zakresie przeszkadza 

żeby wykonać utwardzenie, można powiedzieć ta kolizja już została bardzo sprawnie wykonana, 

przełożona  została do posesji, które były, zasilane jest już nowe, słupy i linki niepotrzebne zostały 

usunięte, częściowo Wykonawca wykonał też i wkopał kabel do oświetlenia ulicznego, oczywiście 

częściowo, bo musi poczekać aż drogowcy się będą przesuwali w kierunku ulicy Śremskiej, bo 

rozpoczynamy ten cały odcinek od terenu amfiteatru i plaży, o kwotach, mogę Państwu przypomnieć, 

to są wszystko kwoty brutto, a więc sprawy energetyczne 63.222,00 zł., jeżeli chodzi o utwardzenie to 

kwota 379.046,59 zł., kolejne informacje, chcę Państwa poinformować, że 30 sierpnia rozpoczęliśmy 

zebrania sołeckie w sprawie podjęcia uchwał przez mieszkańców o przyjęciu do realizacji zadań                    

w ramach funduszu sołeckiego na rok 2017, do dnia dzisiejszego odbyło się siedem spotkań, 
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zakończymy te spotkania 22 września wg ustalonego z Sołtysami harmonogramu, jeszcze jedna 

informacja związana z Halą, z dniem 1 września zatrudniony został pracownik obsługi technicznej 

na Hali sportowej, ten pracownik jest tutaj u nas w tej chwili do końca roku w ramach Porozumienia 

z Powiatowym Urzędem Pracy w Środzie Wielkopolskiej, na okres czterech miesięcy, a więc 

wynagrodzenie będzie pokrywane przez Powiatowy Urząd Pracy, jednocześnie z dniem 30 sierpnia, 

jak Państwo wiecie, na stronie internetowej to też jest, został ogłoszony nabór na stanowisko 

administracyjno–techniczne, tak to nazwaliśmy, do pracy na Hali, kandydaci mogli składać oferty do 

dnia dzisiejszego, do godziny 15:00, informacje z ostatniej chwili, wpłynęło 5 ofert, Komisja będzie 

otwierać w poniedziałek, będą rozmowy i jedną osobę prawdopodobnie zatrudnimy, jeżeli chodzi                  

o organizację Hali, tutaj przy okazji chcę Państwu powiedzieć w jaki sposób i pracy Hali, po naszych 

przemyśleniach, oczywiście musicie wziąć Państwo pod uwagę, że to jest pierwszy taki obiekt                      

w naszej Gminie i wszystkiego się uczymy, zasięgamy z różnych Gmin informacji itd., co 

przewidujemy, jak Państwo wiecie jest już Pani Kierownik Hali, jest jeden Pan, który jest zatrudniony 

w ramach umowy z Powiatowym Urzędem Pracy, jeszcze jedną osobę chcemy zatrudnić i to będą                 

3 osoby, będą musiały w jakiś sposób zabezpieczyć prace tej Hali, w godzinach, zakładamy od 8:00 do 

21, 22:00 łącznie z sobotami, zakładamy też ewentualnie jeżeli będą turnieje, jakieś rozgrywki itd. na 

Hali szczególnie w okresie zimowym to też w niedziele, tak tutaj będzie Pani Kierownik sterowała 

żeby zawsze ktoś był, jeżeli chodzi o kolejne, oczywiście my nie wiemy jakie będą koszty to 

przewidzimy do następnej sesji przy korekcie budżetu ile będzie nas kosztowało chociażby ogrzewanie 

tej Hali, założymy jakieś kwoty, ile będzie nas kosztowała energia elektryczna, też tego nie wiemy, ale 

intensywnie przeliczamy to i dodatkowo co nam dojdzie, w tej chwili rozpatrujemy, jeszcze decyzja 

nie zapadła, mówimy też o sprzątaniu, zbieramy w tej chwili oferty firm sprzątających, mamy te 

oferty, prawdopodobnie skłonimy się do  tego żeby nie zatrudniać tylko podpisać umowę z firmą 

sprzątającą, ale powiem Państwu, że rozpiętość jest bardzo duża, moim zdaniem, bo każda z firm, 

która przyjechała, obejrzała ten obiekt i takie dwie kwoty, które mi utkwiły to wartości netto od ponad 

15 tys. zł., o ile dobrze pamiętam i 8 tys. też, za całodobowe, czy za ten okres, który Hala będzie 

działała przez te wszystkie godziny itd., sprzątanie łącznie ze środkami chemicznymi, które trzeba 

będzie stosować przy sprzątaniu, oczywiście firma sprzątająca musi zabezpieczyć obsługę, ale tak jak 

powiedziałem, decyzja nie zapadła, analizujemy to wszystko, zobaczymy, zobaczymy też jaki zakres 

będzie tej firmy sprzątającej, gdyż jak Państwo wiecie w przyszłym tygodniu będziemy 

przygotowywać konkurs, czy przetarg na wynajęcie tej części usługowej, tych wszystkich sal, które 

mogą służyć osobom, czy firmom, które chcą prowadzić jakieś zajęcia i z nimi też, jak będą chętni, 

ustalimy zakres sprzątania czy to mamy w ramach Hali i dzierżawa będzie wyższa czy też oni sami te 

sale będą sobie sprzątali to wówczas, powiedzmy, koszt tego sprzątania będzie niższy, wszystko przed 

nami, teoretycznie można powiedzieć, że wszystko powinno być poukładane, życie i czas pokaże jak 

to będzie wyglądało powiem jeszcze, że  jest zainteresowanie wynajęciem tych pomieszczeń, 

zakładamy, że umowy dzierżawy, jeżeli wybierzemy, to będzie na okres dłuższy żeby też mogli sobie 

to co zainwestowali odrobić i mieć z tego tytułu zysk, najważniejsze jest żaby ta Hala funkcjonowała, 

pracowała i służyła mieszkańcom Gminy i nie tylko w jak najdłuższym okresie godzin czy dobowym 

czy też tygodniowym, oczywiście zakładamy, że jak tylko będziemy mieli pozwolenie na użytkowanie 

pierwsze co zrobimy to udostępnimy Szkole Podstawowej przejście z łączników niskich do dawnej 

części gimnazjalnej żeby już młodzież, bo dzisiaj jest piękna pogoda, ale za iks dni nie wiadomo jak to 

będzie, żeby już dzieci mogły sobie przechodzić i drugim elementem to będzie udostępnienie tej Hali 

na lekcje wychowania fizycznego dla Szkoły Podstawowej i dla Gimnazjum i oczywiście jednocześnie 

też będzie przyjmowanie zamówień na korzystanie z tej Hali w godzinach popołudniowo-

wieczornych, też już mamy przygotowany cennik na przyszłej sesji zaproponujemy ten cennik, 

oczywiście najpierw przedyskutujemy wspólnie z Państwem i w formie uchwały, będzie to uchwała 

zwiększająca cennik Zakładu Gospodarki Komunalnej, gdyż od 1 września, jak dostaniemy 

pozwolenie na użytkowanie ta Hala będzie pod Zakładem Gospodarki Komunalnej jako jednostce 

budżetowej a zgodnie z uchwałą od 1 stycznia będzie to w Zakładzie Gospodarki Komunalnej, spółce 

z ograniczoną odpowiedzialnością, nie wiem czy wszystko powiedziałem na temat Hali, chciałem jak 

najściślej powiedzieć, o zamierzeniach, co się będzie wydarzało w najbliższym czasie, jeżeli coś nie 

dopowiedziałem to na sesji 26 września dopowiem, Pani Przewodnicząca to wszystkie informacje 

jakie chciałem przedstawić 
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Przewodnicząca Rady Gminy czy są pytania do przedstawionej informacji, nie widzę  przystępujemy 

do punktu piątego 

    

Ad. 5. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy 

nie widzę przystępujemy do punktu szóstego 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał: 

 

6a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego na przebudowę dróg 

powiatowych nr 3675P i 3737P w Czarnotkach, Gmina Zaniemyśl przedstawił Pan Ryszard Gaffling - 

Gierczyński, Kierownik Referatu Infrastruktury 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Wiesławowi Grobelnemu chciałbym się 

zapytać Pana wnioskodawcę, czy w projekcie rozbudowy drogi tej w Czarnotkach zostały ujęte 

szykany czyli tak zwane spowalniacze, bo wiadomo, że ta droga, Pan Wice Wójt na zebraniu sołeckim 

mówił, że Gmina składała pewne wątki w sprawie rozbudowy i przebudowy tej drogi, jest to bardzo 

istotne ze względu na to, że jest to odcinek prostej drogi i tam są prędkości pojazdów rozwijane bardzo 

znacznie, przekraczające pięćdziesiątkę, tak, że stąd moje pytanie i drugie to tak zupełnie na 

marginesie jeżeli wysokości 51%  to nie połowa, połowa jest zawsze 50% 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi jeżeli chodzi o pytanie na temat szykan, 

szczerze powiem, że nie widziałem dokumentacji, gdyż jest w Starostwie, w ostatniej chwili, jak 

Państwo wiecie, trafiła do Powiatu, myśmy też czekali nerwowo żeby kwota kosztorysowa do nas 

dotarła, żeby móc podjąć ta dzisiejszą uchwałę, gdyż zostaną trzy dni, od poniedziałku, żeby złożono 

wniosek do Wojewody, do 15 jak to jest zapisane, są przyjmowane wnioski, o szykanach się nie 

wypowiem, wiem, że na pewno będzie troszeczkę zmian w organizacji ruchu w Czarnotkach, Państwa 

Radnych informowałem, ale Państwu należy to powiedzieć, że niestety ubolewam nad tym, że nie są 

ujęte całe Czarnotki, a więc długość tej przebudowy, licząc wszystkie odcinki, które będą 

przebudowywane to jest 1 kilometr, nie mógł być ten odcinek dłuższy niż 1 kilometr ze względu na 

przepisy obowiązujące i czas do tego żeby dodatkowe elementy administracyjne wykonać i dlatego 

jest kilometr, a można powiedzieć, że to jest od tego asfaltu, który kiedyś położyliśmy do końca 

wysepki, trójkątnej i odcinek się kończy, można powiedzieć przed niestety mostem na Maskawie, ja 

mam nadzieję, że to się uda w trakcie wykonawstwa, że to nie będzie objęte dofinansowaniem itd., ale 

też ten odcinek nowego asfaltu zostanie położony do mostu na Maskawie, będzie zmieniona 

organizacja ruchu, na tym odcinku, jak dzisiaj jedziemy, Szanowni Państwo, od Zaniemyśla przez 

Lubonieczek, skręcamy w kierunku mostu i dalej do Gminy Krzykosy, w prawo, wracając też tym 

samym odcinkiem, wracamy, mówię o tym trójkącie, będzie na tym trójkącie jeden kierunek ruchu, a 

więc wszyscy jadący od Zaniemyśla i Lubonieczka mogą skręcić tak jak teraz w prawo, ale wracając 

będzie trzeba jechać z drugiej strony tego trójkąta i tam też będzie jednokierunkowy ruch, przed ta całą 

wysepka z tego co sobie przypominam, co projektant, jak obchodziliśmy będzie jakaś szykana ale typu 

strzałka informująca, że jest jeden kierunek ruchu, że trzeba skręcić w prawo, te dwa odcinki na 

wysokości trójkąta będą zawężone, jest w tej chwili chyba sześć metrów, ponieważ będą 

jednokierunkowe  to będzie to pięciometrowe, a tam, gdzie ta szerokość dzisiaj asfaltu jest będzie 

budowany kolektor deszczowy, gdyż uważam, że powinien być kolektor deszczowy, żeby wody 

deszczowe były odprowadzane, bo do tej pory tam nic nie było, co jeszcze, w ramach tej przebudowy, 

na wysokości tego trójkąta, po prawej stronie będą wzdłuż, niestety wycięte kasztany, tam będzie 

zlokalizowany przystanek autobusowy, nie tak jak jest znak ustawiony w tej chwili przy tym trójkącie, 

zwiększy to widoczność na tej krzyżówce dla wyjeżdżających czy z jednej strony czy z drugiej, 
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kasztany są dość duże i ograniczają widoczność, zobaczymy, zastanowimy się gdzie ewentualnie 

będzie możliwość ustawienia w przyszłości, bo to jest już zadanie Gminy, wiaty autobusowej dla 

wszystkich pasażerów, którzy będą oczekiwali na autobusy, co jeszcze, powstaną chodniki, po tej 

stronie gdzie w tej chwili nie ma chodników, a więc, można powiedzieć, od tego nowego asfaltu, jak 

się kończy ten asfalt, po prawej stronie będzie wzdłuż cały czas, niestety nieruchomości te, które już są 

i mają drogę nie są objęte tym projektem, będzie chodnik po prawej stronie aż do takiego zawężenia 

pasa drogowego przy końcówce jak wyjeżdżamy w kierunku mostu na Maskawie, a po lewej stronie 

będą pobudowane chodniki od pierwszej zabudowy, która się rozpoczyna do końca 

przebudowywanego odcinka, przebudowa zakończy się, można powiedzieć, w połowie Czarnotek, a 

więc przed sklepem, mam nadzieję, że uda to się w późniejszym terminie zrealizować dalszy odcinek, 

bo to nie są tylko Czarnotki ale cały odcinek do Brzostku, aż do drogi wojewódzkiej wymaga 

przebudowy może nie aż tak gruntownej ale chociażby położenie dywaników asfaltowych czy jakiś 

innych elementów ruchu, oczywiście są chyba malowania pasów, z tego co wiem, dla przejść dla 

pieszych , bo za to są punkty, Szanowni Państwo, i te wszystkie elementy zostały ujęte w tym 

projekcie choć powiem szczerze nie widziałem projektu, oczywiście nie chciano w ramach tego 

projektu robić deszczówki potem były już trudne rozmowy, gdyż to są pieniądze jakieś określone, 

przyjęto deszczówkę żeby zrobić, która też będzie wykonana, mam nadzieję, bo projektu nie 

widziałem, będzie służyła dalszej części Czarnotek żeby zbierać wody deszczowe, a więc studnia 

ostatnia będzie na odpowiedniej głębokości rura, ale będzie już poza tym nowym asfaltem żeby nie 

rujnować tego co już, daj Boże, wykonamy, że będzie wykonane w roku przyszłym i chyba to 

wszystko co mogę w tej chwili, na ten temat powiedzieć, oczywiście, Szanowni Państwo, ja powiem 

tak, chcielibyśmy żeby chociaż powstał ten kilometr, ja bym bardzo chciał, ale to już niestety teraz od 

nas nie zależy, wszystko zależy od tego, bo Wojewoda otrzymuje określona ilość środków 

finansowych na przyszły rok, wnioski będą składane przez Powiaty i przez Gminy, wszystko zależy od 

tego, jak ten odcinek zostanie przez Komisję Pana Wojewody wypunktowany i powstanie lista 

rankingowa i do któregoś momentu jak starczą środki finansowe to te zadania inwestycyjne się załapią 

na realizację w roku 2017, a te które się niestety nie starczy środków finansowych, niestety, i mam 

nadzieję, że to nie dotknie tego odcinka, bo uważam, że jest to bardzo potrzebne żebyśmy rozpoczęli 

przebudowę tego odcinka, rzeczywiście ja tutaj, jeśli chodzi o połowę środków to jest racja tylko tak 

trudno było zapisać, czemu 51 a nie 50%, Szanowni Państwo, to znowu trzeba się wczytać                              

w wytyczne ministerstwa i ustawy, punktuje się pomoc samorządu drugiego do właściciela dróg, 

największą ilość punktów i chyba pięć gdy pomoc partnera jest wyższa niż 50% a nie 50, bo jak 50 to 

będzie punktów, powiedzmy, cztery lub trzy, a 51 jest powyżej, oczywiście moglibyśmy zapisać 50,01 

już jest więcej, ale nie róbmy się tak bardzo drobiazgowi, takie założenia przyjął Powiat, tak to w 

poprzednich latach, z Gminami było, że Gmina, tak w której będzie się toczyła przebudowa drogi 

powiatowej dopłaca 51%, ale połową, tak, wartości zadania, bo 50% daje budżet państwa, drugie 50% 

samorząd, a więc właściciel tej drogi, a tutaj mamy dwa samorządy, powiat dołoży 49% a Gmina 

Zaniemyśl 51% , oczywiście, Szanowni Państwo, jest jeszcze jedna rzecz, to są kosztorysy, wszystko 

okaże się po przetargach i my też, jeżeli po przetargach kwota spadnie tej inwestycji to też przeliczając 

51% nie będziemy Powiatowi przekazywać kwotę tak jak tutaj jest zapisane 615.608,60 zł., tylko 

mniej to dopiero się okaże w przyszłym roku, najważniejsze w tej chwili aby to zadanie, myślę, że              

w listopadzie powinniśmy wiedzieć, czy będzie do realizacji, dziękuję 

 

innych uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXIII/157/2016 została podjęta przy 

13 głosach „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  
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0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 3  do niniejszego Protokołu 

 

Ad.7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania – nie było 

 

Ad.8. Wolne głosy i wnioski - brak 

 

Ad. 10. Zamknięcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy w  związku z wyczerpaniem na dzisiejszej porządku obrad, zamykam 

XXIII sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję bardzo za przybycie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Alina Frąckowiak 

 

 

 

 

sporządziła : B. Madajczak  


